
 

 

Schriftelijke vragen 

Datum:  28-02-2019 
 
 
Aan de voorzitter van de raad 
 
Onderwerp:  

Raadslid de heer Reinier van Hartingsveldt van de fractie ChristenUnie SGP heeft gevraagd 

of onderstaand schrijven als schriftelijke vraag kan worden behandeld. 

Aanleiding / toelichting (optioneel) 

Naar aanleiding van een tweetal berichten die via de media tot ons komen hebben wij als 
ChristenUnie-SGP een aantal vragen. 
 
Zie: 
https://www.ad.nl/dordrecht/toezicht-op-gevaarlijkrangeerterrein- 
kijfhoek-al-verminderd~ac0ce447/ 
 
https://www.rijnmond.nl/nieuws/178617/Einde-verscherpttoezicht- 
rangeerterrein-Kijfhoek 
 
Vraag:  

Rangeerterrein Kijfhoek staat sinds de zomer 2018 onder verscherpt toezicht naar 
aanleiding van een aantal grote en minder grote incidenten. De periode na de incidenten 
hebben we met een aantal partijen nauw samengewerkt om de veiligheid te vergroten op 
Kijfhoek. 
Recent hebben we gezegd dat deze samenwerking het geleid heeft tot goede onderlinge 
contacten en het heeft het vertrouwen in elkaar vergroot. 
 
Als ChristenUnie-SGP zijn we dan ook geschrokken van het feit dat het verscherpt toezicht 
is afgeschaald. Wij hebben altijd gezegd dat de Veiligheid van onze inwoners 
centraal moet staan. Tevens zijn wij van mening dat zolang de resultaten van lopende 
onderzoeken nog niet gereed zijn er niet mag worden afgeschaald als het gaat om toezicht! 
We hebben uitvoerig gesproken welke onderzoeksvragen er 
moeten worden verwerkt in het onderzoek. De veiligheidscultuur is een van die vragen die 
hoog op de prioriteitenlijst staat. Uit een vooronderzoek is gebleken dat er onder het 
personeel van Prorail en de ( onder) aannemers te weinig aandacht is voor de veiligheid op 
en rondom Kijfhoek. 
We zijn nu een half jaar verder en blijkbaar is het zo goed verbeterd dat ILenT heeft beslist 
dat het wel een tandje minder kan. 
 
Kortom kan het college antwoord geven op de onderstaande vragen: 
 
- Bent u als college bekend met berichten die in de media rond 
gaan en kunt u bevestigen of deze kloppen. 
- Waarom heeft ILenT het toezicht terug gebracht en wat ligt 
hieraan ten grondslag? Op dit moment lopen er nog 
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onderzoeken waarvan we de resultaten nog moeten 
ontvangen.Een van de belangrijkste punten van het 
onderzoek is de veiligheidscultuur die er heerst binnen 
ProRail. Wij zijn van mening dat dit een langdurig proces is 
om dit uit de organisatie te krijgen. Vandaar dat wij niet echt 
heel gelukkig zijn met deze beslissing. 
- Uit het artikel blijkt dat de staatsecretaris is geïnformeerd. 
Zijn de andere betrokken partijen tegelijkertijd op de hoogte 
gesteld en/of heeft deze informatie ons nog niet bereikt en is 
het ergens blijven steken? 
- Mocht het zo zijn dat de informatie bekend is bij het college, 
kunt u een korte reactie/uitleg geven van de inhoud hiervan 
en of u kunt instemmen met het besluit van IlenT? 
 
Aangezien het genoemde dossier de achterliggende periodeveel is besproken vragen wij u 
om op korte termijn ( 14 dagen) te komen met een reactie. 
 

 

Ondertekening fractie: 

Fractie: ChristenUnie SGP 

Naam:  Reinier van Hartingsveldt 

 

Let op: alle vragen en antwoorden worden in Ibabs geplaatst en zijn daarmee openbaar en 

voor iedereen beschikbaar.   

 
 
Ad1) De antwoorden op vragen en/of de gewenste toelichting over een geagendeerd voorstel zijn uiterlijk op 
maandag voorafgaang aan de politieke markt om 15.00 uur beschikbaar indien de vragen uiterlijk op de 
woensdag voorafgaand aan dezelfde politieke markt zijn ingediend bij de griffie.  
 
Ad2) Schriftelijke vragen worden uiterlijk binnen 30 dagen beantwoord. 


